# 诺达双语学校(中学)

《2024年校服的征订说明》

### 各位学生家长:

您好!

校服是学校教育情境的组成部分,也是我校流动的文化名片。 穿好一套优雅得体的校服有助于化育学生知美、自理、平等、礼 仪等优良品质。

我校校园服饰一直以来使用英国TRUTEX、WILLIAM TRUNER等品牌,上海校区由以上品牌独家授权方江苏苏美达伊顿纪德品牌管理有限公司提供产品和服务。

### ◆ 温馨提示

近两年来市场上屡屡出现仿冒校服,在相似的外观下,面料、辅料与配件中可能存在可分解芳香胺染料、pH值等理化指标控制隐患。敬请广大家长认准征订渠道,呵护学生健康。

## 校服尺码对照表

男	生	女生				
净身高/cm	适合型号	净身高/cm	适合型号			
145-154	150	145-154	150			
155-164	160	155-162	160			
165-172	170	163-167	165			
173-177	175	168-174	170			
178-184	180	175-184	180			
185-194	190					

## 礼形于外美由心生

学生优雅自信的气质是 教育核心素养的组成部分, 相随一生。

有研究指出,穿着过紧或松 垮的衣服都会影响孩子生长发育和 良好体态,服装过大还会造成牵绊 拖挂等安全隐患。

我校所选择的校服款式具备 包容度与调节量设计,基本满足青 少年两年内穿着需求,特殊体型适 当加大或缩小一个尺码即可。 本次征订遵循自愿原则,家长可在平台提前完成征订,快递到家。

### 1 征订方式

微信扫描小程序码, 点击"伊学团"—"校服征订"进行注册, 填写学生姓名和入学年份(2024级)等信息:

我校代码为 8005-1 (仅需一次填写,请勿透露给非本校家长);

### 征订入□▼



学校代码: 8005-1

### 2 征订时段

2024年6月1日-2024年9 月15日,预计7月中旬陆 续发货,后续征订与增补等 个性化需求请联系平台客服 (每位新生默认订购一套,特 殊/烈属家庭可联系学校申请 校服款项减免);

#### 3 征订须知

**调换服务**:望于接收快递后3日内 发起调换,调换校服望未经水洗, 平台发货包邮,寄回换货及后续增 订邮费需家长自理。

**家长服务**: 在"伊学团"点击【在 线客服】,人工客服在线时间为周 一至周日8:30-23:30,服务热线: 400-089-0299。

针对个别特殊体型或其他特殊 情形,服务平台预留后备方案,最 终满足每位学生穿着合体校服。

感谢您的理解与配合,期待学 子们以美好姿态,开启崭新校园生 活。



## 新生套装明细:

诺达双语学校(中学)(男款)29件							诺注	<b>达双语</b> 号	学校(中	学)(7	女款)2	9件			
款式类别	件数	单价	实物图	款式类别	件数	单价	实物图	款式类别	件数	单价	实物图	款式类别	件数	单价	实物图
西服	1	415		领带	2	45		西服	1	415	M	领带	2	45	
短衬	3	130	1	背包	1	300	Su)	短衬	3	130	8	背包	1	300	
长衬	3	130	Û	工具包	1	260		长衬	3	130		工具包	1	260	
套头衫	1	210		围巾	1	100	2	套头衫	1	210		围巾	1	100	2
针织衫	1	210		帽子	1	50	9	针织衫	1	210		帽子	1	50	
西装长裤	1	220	N	脱卸式外套	1	300	A	短裙	2	99		脱卸式外套	1	300	Â
西装短裤	1	120		配饰(袜子)	1	70	"	运动短袖	2	195		配饰(袜子)	1	70	"
运动短袖	2	195	1	运动长裤	1	<mark>1</mark> 55		运动裙裤	2	105		运动长裤	1	155	
运动短裤	2	85		长袖运动衫	1	175		运动夹克	1	340		长袖运动衫	1	175	
运动夹克	1	340		长袖兜帽运动衫	1	240		运动长裤	1	200		长袖兜帽运动衫	1	240	
运动长裤	1	200		皮鞋	1	339	9					皮鞋	1	339	1

## 新生自选款:

款式类别	单价	实物图
冬帽	45	Siz
公文包	45	
单肩包	65	8
脱卸式羽绒服	440	Â

## NACIS Shanghai (Secondary)

### Instruction for School Uniforms 2024

### Dear parents, caregivers and guardians,

School uniform is a part of educational environment and also a cultural symbol of our school. Wearing an elegant and appropriate school uniforms can enhance students' aesthetic sense, self-discipline, and sense of ceremony.

The NORD ANGLIA schools have always used British brands for our campus clothing. Eton Kidd, a famous Chinese school uniform brand which is exclusively authorized with TRUTEX and WILLIAM TURNER, provides products and services for the Shanghai campus.

### **■** WARM REMINDER

Over the past a few years, there have been many counterfeit school uniforms. Despite their similar appearance, there is a certain probability of encountering issues such as decomposable aromatic amine dyes, pH control risks, We kindly remind parents not to buy counterfeit school uniforms and collectively protect the health of students.

尺码对照表 SIZE CHART								
BOYS GIRLS								
HEIGHT	SIZE	HEIGHT	SIZE					
145-154	B150	145-154	B150					
155-164	B160	155-162	B160					
165-172	B170	163-167	B165					
173-177	B175	168-174	B170					
178-184	B180	175-184	B180					
185-194	B190							

Research has shown that wearing clothes that are too tight or too loose can affect a child's growth and development as well as their body posture. Clothes that are too large can also pose safety risks such as tripping and snagging. The ordering system will intelligently match the reference size based on the height and weight provided by parents.

The school's chosen uniform style has been designed with flexibility and adjustability, and it meets the basic needs of teenagers wearing them for up to two years. For special body types, simply increasing or decreasing one size appropriately will suffice. Parents can complete the ordering process in advance on the platform and have the items delivered to their homes. The ordering process is totally non-mandatory.

### **1** PROCESS

Scan the WeChat mini-program code, click on "伊学团"—"校服征订" to register, and fill in the student's name and enrollment year (2024) information, etc.

Our school code is 8005-1 (to be filled in only once, please do not disclose it to non-school parents).;

### **ENTRANCE**



CODE: 8005-1

### 2 TIMEFRAME

The ordering period is from June 1, 2024 to September 15, 2024, we will start shipping the products based on the order from mid-July. Please allow for possible delays due to the summer order peak. For a dditional orders or personalized requests, please contact the Platform's customer service. For all new students, we can choose the package directly.

#### **3** NOTES

Exchange service: We kindly request that exchanges be initiated within three days of receiving the delivery, and that the uniform being exchanged not be washed. The platform will cover the cost of postage for the first exchange, and subsequent postage costs will be borne by the parents.

Parent services: Click on '在线客服' in '伊学团', and the customer service team is available from 8:30 a.m. to 11:30 p.m. daily

Contact: 400-089-0299.

In the case of special body types or other special circumstances, the service platform has reserved contingency plans to ensure that every student is wearing a properly fitting school uniform.



## **DETAILS:**

	NORD ANGLIA SCHOOL (Secondary) BOYS 29 SETS						NORD ANGLIA SCHOOL (Secondary) GIRLS 29 SETS								
STYLE Z 款式类别	AMOUNT 件数	PRICE 单价	PICTURE 实物图	E STYLE 款式类别	AMOUNT 件数	PRICE 单价		E STYLE . 款式类别		「PRICE 单价		E STYLE A 款式类别	AMOUNT 件数	PRICE 单价	PICTURE 实物图
西服	1	415		领带	2	45		西服	1	415		领带	2	45	
短衬	3	130	1	背包	1	300		短衬	3	130	1	背包	1	300	SE SE
长衬	3	130		工具包	1	260		长衬	3	130		工具包	1	260	Â
套头衫	1	210		围巾	1	100	2	套头衫	1	210		围巾	1	100	2
针织衫	1	210		帽子	1	50	9	针织衫	1	210		帽子	1	50	
西装长裤	1	220	N	脱卸式外套	1	300	Â	短裙	2	99		脱卸式外套	1	300	
西装短裤	1	120		配饰(袜子)	1	70	"	运动短袖	2	195		配饰(袜 子)	1	70	"
运动短袖	2	195	1	运动长裤	1	155		运动裙裤	2	105		运动长裤	1	155	
运动短裤	2	85	A	长袖运动衫	1	175		运动夹克	1	340		长袖运动衫	1	175	
运动夹克	1	340		长袖兜帽运 动衫	1	240		运动长裤	1	200		长袖兜帽 运动衫	1	240	
运动长裤	1	200		皮鞋	1	339	7					皮鞋	1	339	1

## Freshman self-selected style:

款式类别	单价	实物图
冬帽	45	(a)
公文包	45	-
单肩包	65	8
脱卸式羽绒服	440	Â